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 کاظم اولیایی در گفت وگو با »فرهیختگان«: 
کریمی استقلال را با باشگاه بدنسازی اشتباه گرفت

قربان زاده برخلاف دستور 
رئیس جمهور عمل کرده است

انتخاب های قربان زاده چه خاصیتی برای استقلال داشتند؟

کاظم اولیایی در گفت وگو با خبرنگار »فرهیختگان« درخصوص 

مجادله اخیر بین حسین قربان زاده رئیس سازمان خصوصی سازی 

با حجت کریمی سرپرســـت مدیریت مستعفی باشگاه استقلال 

گفت: »در ارتباط با استوری های آقای قربان زاده لازم به ذکر است 

که مشترکا در حوزه ورزش و اقتصاد تابه حال کسی را ندیده بودیم 

که تا این اندازه دوست داشته باشد در تمامی مسائل گذشته و 

حال و آینده اظهارنظر کند. مگر اطلاعات او نســـبت به گذشته 

باشـــگاه پرطرفدار و پرافتخار استقلال چقدر است؟ مگر چقدر 

وقت اضافه برای کار حساســـش دارد که تا این اندازه خودش را 

انگشت نما می کند؟«

 توقع داشتیم مدیران وارد فضای کری خوانی نشوند
وی ادامه داد: »برای جامعه ورزش و به خصوص طرفداران فوتبال 

جای سوال است که اطلاعات او در حوزه ورزش، فوتبال و به ویژه 

استقلال چه عمقی دارد؟ چه شناختی از تاریخ 78 ساله باشگاه 

اســـتقلال دارد؟ او به راحتی می آید و مقایسه می کند و دو رقیب 

را به جان هم می اندازد و وارد رقابت دو باشـــگاه می شود. توقع 

ما این بود که مدیران کلان سطح خود را چنان بالا نگه دارند که 

وارد این مباحث و این بازی ها نشـــوند که بخواهند کری خوانی 

کنند و بگویند فلان تیم بهتر و آن یکی بدتر است.«

 قربان زاده نسبت به انجام وظایفش پایبند باشد
اولیایی تاکید کرد: »قربان زاده اشتباه می کند. اگر مصاحبه های 

او را از گذشـــته ببینید، قول وقرارهایی که برای خصوصی سازی 

ســـرخابی ها داده به خوبی نمایان هســـتند. او تا امروز چندبار 

قول انجام این کار را داده که در فلان تاریخ این دو تیم را واگذار 

می کنیم و... آیا امروز این اتفاق افتاده اســـت؟ بهتر است به کار 

خودش بپردازد. بزرگ ترین مشکل در فوتبال و باشگاه استقلال 

این است که افراد خبره در راس کارهای کارشناسی قرار ندارند و 

تازه مستاجران دارند به جای صاحبخانه ها اظهارنظر می کنند. او 

بداند که خودش میهمان مســـتاجران است و صاحبخانه نیست 

که این طور صحبت می کند. او به این شکل حق اظهارنظر درباره 

ورزش کشور، فوتبال و باشگاه های پرطرفدار را ندارد. امیدواریم 

به قول وقراری که نسبت به انجام کارش داده، پایبند باشد.« 

 بیشتر این بلاها توسط قربان زاده بر سر استقلال آمد
وی افزود: »بیشـــتر این بلاها توسط او ســـر استقلال آمده و او 

راه غلط را رفته اســـت. قربان زاده فراموش نکند برخلاف دستور 

رئیس جمهـــور عمل کرده اســـت. اگر ســـازمان های نظارتی و 

مخصوصا بازرســـی نهاد ریاســـت جمهوری به وظیفه اش خوب 

عمل نمی کند و ســـازمان بازرســـی کل کشور ســـر مسائل ریز 

درگیر شـــده است، تقصیر ما نیست. اگر این نهادهای نظارتی و 

سازمان های بازرسی با دقت به عملکرد حسین قربان زاده دقت 

می کردند، می فهمیدند 180 درجه خلاف ســـند تحول دولت 

سیزدهم عمل کرده که با امضای رئیس جمهور ابلاغ شده است 

و باید عملکرد وی مورد بررسی قرار گیرد. ضمن اینکه عمده این 

تخلفات از بابت دوستانش است که به عنوان مسئول در باشگاه 

اســـتقلال انتخاب شـــده اند، حتی دو عضو اخیر هیات مدیره 

انتخاب قربـــان زاده بوده اند. او بگوید این انتخاب ها به چه درد 

استقلال خوردند. قرار بود چه کاری برای این تیم انجام بدهند؟«

 سرخابی ها با وام اداره می شوند
مدیرعامل اسـبق اسـتقلال یادآور شـد: »اداره این دو باشـگاه با 

قـرض و وام کـه هنـر نیسـت. هـر دو باشـگاه بـه ایـن شـکل اداره 

می شـوند، یعنـی قـرض می کننـد و حتـی به قـول خودشـان 

سـهامی کـه به منظـور افزایـش سـرمایه دو باشـگاه بـوده گـرو 

گذاشـته و وام گرفته انـد و حـالا بایـد ایـن پـول را بـا بهـره اش بـه 

بانک برگردانند. این کار که هنر نیسـت. این نوع مدیریت که از 

بانـک وام بگیریـم و تیـم را اداره کنیـم و بـه خودمان بگوییم به به! 

عجـب خـوب مدیریـت می کنیـم کـه بـه این شـکل اقـوام من هم 

می تواننـد هـر تیمـی را اداره کننـد.« 

 قربان زاده فکر کرد اینجا اداره کاریابی است!
اولیایـــی تصریح کرد: »دخالت او در امور فوتبال غیرقابل کتمان 

است. انگار اداره کاریابی است و لیستی تهیه کرده و گفته اند چه 

کسی در راس است و چه کسی در ذیل! حالا آنهایی که در راس 

برای باشـــگاه انتخاب کردند چه خاصیتی داشته اند؟ همین دو 

عضو که ایشان انتخاب کرده اند چه گلی بر سر استقلال زده اند؟ 

از قدیم گفته اند آشپز که دو تا شد آش یا شور می شود یا بی نمک، 

و این اتفاق امروز در استقلال رخ داده است و به خاطر اینکه دو 

نهاد بالادســـتی امروز در امـــورات این تیم دخالت می کنند این 

بلاها بر سر استقلال آمده است.« 

 کریمی فکر کرد استقلال مثل باشگاه 
ورزشی اوست!

وی درباره اینکه به نظر می رســـد چنین سرنوشـــتی برای حجت 

کریمی متصور باشیم، گفت: »آقای کریمی بزرگ ترین معضلش 

این بود که از این فضا شناختی نداشت. هرکس دیگری هم بیاید 

و شـــناختی نداشته باشد به سرنوشـــت کریمی دچار می شود. 

ایشان جای کوچکی مثل باشگاه بدنسازی را اداره و فکر می کند 

استقلال هم مثل آنجاست. او توجهی به کار کارشناسی نکرد و 

خواست باشگاه را از پایین به بالا و از جلوی در نگهبانی و سپس 

از سمت سکوها اداره کند. هر هواداری هر نقطه نظری داد، اجرا 

کرد تا جایی که آوردن همان اراذل هم کار همان هواداران بود.«
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اســـتقلال این روزها دچار یک نوع پارادوکس شـــده است. از یک سو هواداران این 

تیم به گذشـــته های پرافتخار این باشگاه فکر می کنند که دستاوردهای گذشته در 

کجای این تاریخ برای پســـران آبی پایتخت حاصل شده و از سوی دیگر به این فکر 

می کنند که سریال عادی سازی و معمولی کردن یکی از پرافتخارترین تیم های قاره 

کهن از کجا و توسط چه کسانی آغاز شده و چرا تا به امروز تمامی ندارد. آنها تا حدود 

زیادی به اتفاقات پیرامونی باشـــگاه بدبین شده اند و فعلا که برای استقلالی ها هر 

سال دریغ از پارسال است. 

قبل از ورود به مســـاله اصلی و اینکه چه کســـی در وضعیت فعلی استقلال نقش 

اساسی را ایفا کرده، بزرگ ترین ابهامی که در ذهن اهالی فوتبال و استقلالی ها به 

وجود می آید این اســـت که چطور حجت کریمی دو سال در هیات مدیره استقلال 

حاضر بود اما بعد از حذف این تیم از آسیا تازه اقداماتش را برای نجات این تیم آغاز 

کرده و چرا قبل از آن فکر عاجلی برای این داســـتان نشد، هرچند باید این سوال را 

در رده های بالاتر از مدیریت ببینیم. 

درحال حاضر چندین دوره اســـت که مجمع باشـــگاه اســـتقلال توسط سازمان 

خصوصی سازی اداره می شود و آنها استقلال را هدایت می کنند. کریمی و فتح الله زاده 

و... هیچکدام با اراده خودشان روی صندلی مدیریتی ننشسته اند بلکه آقایان آنها 

را انتخاب کرده اند. اما اینکه حالا موقع پاســـخگویی خصوصی سازی ها به همراه 

رفقایشان در وزارت ورزش دارند فرار رو به جلو می کنند و با فرافکنی سعی می کنند 

از زیر بار مسئولیت فرار کنند خود سوال بزرگی هست که باید پاسخ آن را بدهند. 

از سوی دیگر نکته مهم تر اینکه تکلیف ده درصد سهام خریداری شده توسط هواداران 

چه می شـــود و امروز باید یک نفر هم پاسخگوی این ماجرا باشد. امروز کسانی که 

سهم خریده اند و سهامداران باشگاه به شدت نسبت به این مساله معترض هستند. 

بنابراین آقایان وظیفه دارند نســـبت به این دســـته از هواداران پاسخگو باشند این 

درحالی است که بدون هیچ سودی برای سهامداران، سهام استقلال هزینه شده و 

دیگر خبری از بازگشت این سرمایه هم نخواهد بود. 

با همه این احوال چند ابهام بزرگ تر نیز در این ماجرا پیش می آید که باید امروز مورد 

مطالبه و پرسشگری قرار بگیرد:

امروز باشگاه استقلال در زمان وزارت حمید سجادی چهارمین مدیرعامل خود 1 

را تغییر خواهد داد. این وضعیت باشگاه بدون شک حاصل دستپخت وزارت 

ورزش است. اگر آقایان در این وزارتخانه این موضوع را نمی پذیرند پس دخالت های 

موجود مثل مصاحبه اخیر مدیر روابط عمومی و مشاور وزیر ورزش مبنی بر اینکه هنوز 

استعفای کریمی به وزارت نرسیده برای چیست؟ مگر نه این است که این باشگاه به 

وزارت اقتصاد و دارایی واگذار شده است؟ پس چرا هنوز هم مسئولان وزارت ورزش 

درباره شـــرایط استقلال به اظهارنظر می پردازند؟ اگر هم که آقایان قبول دارند که 

این آشی است که پخته اند و حاصل دستپخت آنهاست، استعفا را دقیقا برای چنین 

روزهایی گذاشته اند. 

دلیل اصلی دعوای اخیر وزارت ورزش و سازمان خصوصی سازی که هر دو 2 

از بدنه دولت هستند چیست و چرا در این برهه زمانی تمامی ندارد؟ مگر نه 

اینکه هر دو از بدنه دولت هستند؟ چرا در روزهایی که باید با آرامش فوتبال کشور را 

هدایت کرد، این دو نهاد به جان هم افتاده و ول کن ماجرا نیستند؟ آنها انگار قبول 

دارند حداقل در ماجرای استقلال مقصر هستند و با این جنگ و دعواها می خواهند 

تقصیر خود را کمتر کنند. 

در این بین باید گریزی هم به ماجرای قربانزاده و گاف های اساسی او بزنیم. 3 

جایی که وی در مصاحبه ای از بی انضباطی مالی در اســـتقلال صحبت به 

میان آورده و بعدا اعلام آمادگی می کند که هر کسی توانایی تامین 500 میلیاردی 

دارد به ماجرا ورود کند! یا اینکه چطور بعد از حذف اســـتقلال از آسیا به ناگهان به 

بدنه این باشگاه پول تزریق شـــده تا اموراتش راه بیفتد؟ آیا به یکباره بی انضباطی 

مالی جای خود را به انضباط مالی داده و مشکلات استقلال حل وفصل شده است؟

در وهله بعدی آقای قربانزاده باید پاســـخگو باشـــد که اعضایی که توسط 4 

خصوصی ســـازی به استقلال تزریق شدند چه گلی بر سر این باشگاه زده 

و چه آورده ای داشـــته اند؟ در این بین چه اتفاقـــی می افتد که دو عضو فوتبالی و 

غیراقتصادی حذف می شـــوند و یک عضو اقتصادی به عنوان رئیس هیات مدیره و 

ســـپس سرپرست باشگاه انتخاب می شود تا با این انتخاب استقلال به قهقرا برود. 

مگر نه اینکه مجمع عمومی و فوق العاده باشگاه با ریاست ایشان برگزار شد؟ و مگر 

این طور نیست که وقتی وزارت ورزش جلوی برگزاری مجمع را گرفت ایشان تهدید به 

افشای پشت پرده ها گرفت و اعلام کرد این آخرین فرصت است؟ حالا او با فرار رو به 

جلو انتخاب خودش را به نفر بیست ودوم لیست تقلیل می دهد؟ خانی و حیدرزاده 

نفر چندم بودند، ضمن اینکه شنیده می شود خانی در اداره کاریابی آقای قربانزاده 

برای حضور در باشگاه پرسپولیس مصاحبه کرده است!

قربانزاده حتی برای اینکه خودش را به امور اســـتقلال مسلط بداند در یک 5 

صـــوت این امر را القا می کند امـــا بعدا فرافکنی کرده و توپ تقصیرات را بر 

زمین کریمی می اندازد! کریمی که مشـــخص است در ماجرای بیچارگی استقلال 

تا چه اندازه نقش دارد اما این سوال پیش می آید که چطور تا قبل از استعفای آقای 

سرپرست، همه چیز گل و بلبل بوده و حالا هوادار بیچاره در این وانفسایی که زمان 

از دســـت رفته باید شـــاهد جنگ و دعوای بی حاصل آقایان باشد. ضمن اینکه چرا 

اعضایی که توسط قربانزاده به عنوان اعضای هیات رئیسه استقلال انتخاب شدند 

بعد از افتضاح مدیریتی اخیر، کریمی را عزل نکرده و کار به استعفای او کشید و چرا 

تا همین شب گذشته هم این استعفا مورد پذیرش قرار نگرفته است؟

مشخص نیست وقتی مجمع با ریاست قربانزاده برگزار شده و او امور استقلال 6 

را مدیریت، راهبری و هدایت کرده چرا حالا این چهره مسئولیت این اتفاقات 

را نمی پذیرد و مشـــخص نیست چه زمانی قرار اســـت تکلیف یکی از باشگاه های 

پرطرفدار ایران مشخص شود. 

در هر صورت اینکه وزارت ورزش در غائله اخیر استقلال بیشتر مقصر است 7 

یا سازمان خصوصی ســـازی؛ پاسخ آن برای هوادار این تیم تفاوتی ندارد و 

اســـتقلالی ها می خواهند تا مثل سالیان دور دوباره باشگاه محبوب شان به جایگاه 

اصلی خود بازگردد. این که امروز دو نهاد از دولت هر کدام به سهم خود در وضعیت 

سیاه استقلال نقش بسزایی را ایفا کرده و حالا در جنگ و دعوا با هم، کی بود کی بود 

مـــن نبوده ام راه انداخته اند این خود بزرگ ترین توهین به افکار عمومی و هواداران 

استقلال محسوب می شود. 

همه این ها درحالی هستند که دیروز خبر رسید ایجنت یامگا هم به باشگاه 8 

نوتیس داده اما به نظر می رســـد این خبر و خبرهایی از این دســـت فقط 

به مانند نوک کوه یخ است و با وجود این ابهامات، اتفاقات وحشتناک تر دومینووار 

درحالی درحال محقق شـــدن هستند که به نظر می رسد دقیقا باب میل نهادهای 

بالادستی استقلال باشند. همان هایی که با دعوا و جدال های بی مورد وضعیت این 

تیم را به این روز انداختند.

قربان زاده و سجادی چه بر سر استقلال آوردند؟ مدیرعامل جدید کار سختی پیش رو دارد

اوضاع خطیر استقلال

پول آمد، ستاره ها در رادار صنعت نفت

مدیر تیم: امنیت برقرار است، ویسی می تواند به آبادان برگردد

در فصل پیـــش رو خبرهای خوبی از صنعت نفت به گوش 

می رسد. در شرایطی که چند فصل پرمشکل را از نفتی های 

آبادان دیدیم و آنها در فصل اخیر ســـقوط را در یک قدمی 

خود حس کردند اما به نظر می رســـد این بار آنها راه خود را 

پیدا کرده و هم مربی و بازیکنان مشخص هستند و هم بودجه 

گرفتند. اگر شـــرایط به همین شکل پیش برود شاید مردم 

آبادان رنگ خوشی ببینند و اگر باز هم وعده ها عملی نشود 

نمی توان از ویسی یا هر مربی دیگری توقع داشت بدون پول 

کاری برای برزیلی های آبادان انجام دهد. 

 مسئولان به ویسی قول امنیت دادند
تیم صنعت نفت در شریطی که مشغول آماده سازی بود با 

بحران رو به رو شد. این تیم ظاهرا قرار بود برای آماده سازی 

برنامه ریزی کند اما برخی اتفاقات باعث شد سرمربی این 

تیم تمرین و ســـپس آبادان را ترک کند و به تهران برگردد. 

اخیرا تمرینات نفت آبادان با حواشـــی زیادی همراه بود. 

حواشی همراه با چاقوکشی، عربده کشی و تهدید عبدالله 

ویسی. این اتفاقات ویسی را برای حضور مجدد در آبادان 

دچار تردید کرد. او شرط کرده تنها در صورتی به تمرینات 

برمی گردد که مسئولان باشگاه این مشکل را حل کنند. 

موضـــوع از این قرار بود کـــه خانواده یکـــی از بازیکنان 

صنعت نفت آبادان که فرزندشـــان پنج، شـــش سال فقط 

اســـمش در لیست نفت رد می شد و پول دریافت می کرد، 

اکنون هم به دنبال سهم خواهی بودند. مدیران و سرمربی 

جدید صنعت نفت مقابل این موضوع ایســـتادند و همین 

منجر به آغاز درگیری ها و درنهایت چاقوکشی و تهدید ویسی 

در تمرینات شد. گویا این بازیکن در سال های اخیر حتی 

یک بار هم جزء لیســـت 18 نفره نفت آبادان نبود و در این 

سال ها از طریق رانت و زور و سهم خواهی خود را در لیست 

 نفت  آبادان جای داده بود. 

به گفته سرمربی تیم صنعت نفت، خانواده این بازیکن به او 

گفتند باید امسال به این فوتبالیست در تیم بازی هم بدهد. 

موضوعی که ویســـی زیر بار آن نرفت و باعث شـــد عده ای 

در محـــل تمرین با چاقو و قمـــه او را دوره کرده و تهدیدش  

کنند که نمی گذارند در آبادان مربیگری کند. درنتیجه این 

اتفاقات موضوع به مراجع ذی ربط اطلاع داده شد و مسئولان 

باشـــگاه قول دادند پیگیر این موضوع باشـــند. ویسی به 

آبادانی ها تاکید کرده بود که اگر مشکل حل نشود به آبادان 

برنمی گردد. این موضوع باعث شد تا اهمیت اقدام این تعداد 

افراد که با عث برهم خوردن نظم تمرینات شده بودند مشخص 

شود. درنتیجه با اقدامات صورت گرفته موضوع پیگیری و 

ظاهرا مشکل حل شد. در چنین شرایطی قطعا این سوال 

پیش می آید که آیا با بازگشـــت ویسی به آبادان امنیت این 

مربی و امنیت تمرینات تضمین می شود؟

علـــی قنواتـــی، مدیر تیـــم صنعت نفت در ایـــن مورد به 

»فرهیختگان« گفـــت: »اقدامات امنیتـــی جدی در این 

خصوص انجام شـــده است. از همه مهم تر هواداران خوب 

تیم صنعت نفت از باشـــگاه و سرمربی تیم حمایت کردند. 

دیگر فقط ما مدعی کوتاه کردن دســـت این افراد نیستیم 

بلکـــه هواداران، مدعیان جدی حفـــظ امنیت تمرینات و 

اعضای تیم و باشـــگاه هستند. از این رو مسئولان مربوطه  

اطمینان دادند هیچ مشکلی در ادامه پیش نخواهد آمد. 

همه این اتفاقات رخ داده در تمرینات را قبیح دانســـته و 

حمایت خود را از تیم صنعت نفت نشـــان دادند. خیال تان 

راحت که دیگر چنین اختلافاتی پیش نمی آید و مشـــکل 

امنیتی به وجود نخواهد آمد.«

 اردو یا فرار از آبادان
ویسی که تمرینات تیم صنعت نفت را ترک کرده بود قرار است 

در اردوی شهرکرد به تمرینات این تیم اضافه شود. گویا این 

اردو از دیروز برپا شده و قرار است ویسی با یک روز تاخیر و 

از امروز به جمع سایرین اضافه شود. شاید این تصور وجود 

داشت که ویسی به دلیل اینکه نمی خواهد فعلا به آبادان 

برگردد، اردوی شهرکرد را تدارک دیده است؛ چراکه قرار بود 

این اردو زودتر از اینها در شـــهرکرد برگزار شود اما به تاخیر 

افتاد و ویسی هم هنوز به این اردو نرسیده است. سرپرست 

تیم صنعت نفت در این مورد به ما گفت: »همان اتفاق هم 

خارج از زمین فوتبال بود و درگیری هم ایجاد نشد. باشگاه 

نیز در همان شـــب با قدرت وارد عمل شد و مشکل را حل 

کردیم. از این رو آقای ویسی و همکارانش می توانند با خیال 

راحت به تمرینات برگردند. امنیت تمرینات در شـــهرکرد و 

حتی آبادان را تضمین می کنیم. هرچه بود همان شب تمام 

شد و قرار نیست موضوع ادامه پیدا کند.« 

 بودجه حل شد یا نه
یکی از مشکلات همیشگی تیم  نفت  آبادان همواره مشکلات 

مالی بوده اســـت. این تیم همین امســـال و قبل از ادامه 

همکاری با عبدالله ویسی نیز با همین چالش روبه رو شد و 

تاخیر در ادامه همکاری با ویسی و شروع تمرینات به همین 

دلیل بود. با این حال در تهران رای ویسی را زدند و درنهایت 

او را بـــه تیم پیوند زدند. آنها بـــا وجود وعده های مالی اما 

هنوز بودجه مشخصی را برای این باشگاه تعیین نکرده اند. 

اما به نظر می رسد مشکل این تیم حل شده و حداقل آنها 

امسال مشکلی از جهت هزینه و بودجه ندارند؛ چراکه اخیرا 

مذاکرات بین فهد طالب دروازه بان و مدیریت باشگاه نفت 

به مراحل پیشـــرفته رسیده است. حالا حضور فهد طالب، 

دروازه بان تیم ملی عراق و تیم نیروی هوایی این کشـــور در 

نفت آبادان که طی روزهای گذشته به وجود آمده بود، حالا 

جدی شده است. از مبلغی بالغ بر 15 میلیارد تومان برای 

قرارداد این بازیکن خبر می رسد. در این خصوص از قنواتی 

سوال کردیم که به ما گفت: »همواره در مسائل مالی کمبود 

است. تلاش می کنیم اما این بار با تدبیر مدیران و جلسات 

خوبی که در منطقه داشـــتند حمایت مالی خوبی داشته 

باشـــیم. ما امیدواریم حمایت منطقه و مجموعه شهری را 

در اختیار داشته باشیم. بودجه هم مشخص و تعیین شده 

اســـت. وعده ها در حال محقق شدن است و می خواهیم 

مشـــکلات مالی را از طریق کمک های مالی حل کنیم. در 

مورد بازیکنان هم بهتر است از کادر فنی سوال کنند اما قطعا 

تعادل را برقرار می کنیم و بی رویه خرج نخواهیم کرد، حال 

این بازیکن می خواهد ایرانی باشد یا خارجی. به شایعات هم 

توجه نکنید ما بودجه داریم اما قصد ریخت و پاش نداریم.« 

 ستاره ها در رادار صنعت نفت
سرمربی تیم صنعت نفت در هفته های اخیر صحبت های 

عجیبـــی مطرح کرد و از قرارداد بازیکنان و خواســـته های 

نجومی آنها گفت. از این رو با توجه به روند یارگیری های این 

تیم این طور به نظر می رسد که آنها برخلاف خواسته ویسی 

روی مدار بازیکنان معمولی حرکت می کنند و همچنان در 

این باشگاه خبری از بازیکنان اسمی و به قولی ستاره نیست. 

سابقه همیشه نشـــان می دهد که صنعت نفت حتی برای 

تمدید قرارداد با بازیکنان هم مشکل دارد چه برسد به جذب 

بازیکنان جدید. واقعیت این است که معمولا در حساب این 

باشگاه پول نبوده و نمی توان از آنها توقعات اینچنینی داشت 

اما این بار موضوع فرق کرده است. شاید باورش سخت باشد 

اما آبادانی ها این بار آنقدرها هم بی پول نیســـتند و پشت 

پرده مذاکراتی داشته اند که شاید علاقه مندان به این تیم 

را غافلگیر کند. قنواتی در این مورد به »فرهیختگان« گفت: 

»ویســـی از زمانش به بهترین شکل ممکن استفاده کرد و 

همان طور که تاکنون نشان داده بیشتر به جذب بازیکنان 

جـــوان و آینده دار علاقه دارد. مـــا دو اردوی تدارکاتی، در 

شهرکرد و تهران برگزار  می کنیم. اردوی تهران با هدف جذب 

بازیکن برگزار می شود. اغلب بازیکنانی که می خواهیم با 

آنها مذاکره کنیم در تهران هستند. از این رو در اردوی تهران 

آنها را دعوت کرده و مذاکرات را جدی دنبال خواهیم کرد. 

ما می خواهیم با نظر ویســـی این فصل تیم خوبی ببندیم؛ 

هرچند نگاه ما بیشـــتر به سمت بازیکنان جوان و آینده دار 

است اما به بازیکنان مطرح و به اصطلاح ستاره هم نیم نگاهی 

داریم. درصورتی که مذاکره با گزینه های ویسی نهایی شود 

با آنها توافق قطعی را انجام داده و در صورت توافق، آنها نیز 

به ما ملحق می شـــوند. هدف ما امسال قرار گرفتن در بین 

تیم های بالای جدول است و با برگزاری اردوهای مختلف 

حتما تیمی قوی وارد مسابقات خواهیم کرد.«

نیلوفر مژدهی
خبرنگار

محمدرضا حاجی عبدالرزاق
خبرنگار گروه ورزش


